
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

   Θεσσαλονίκη, 16/12/2021 
 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Τουρισμού 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάπτυξη του ορεινού τουρισμού στον Δήμο Αγιάς της Λάρισας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους του Δήμου Αγιάς της Λάρισας, οι ορεινοί όγκοι 
στην περιοχή τους, όπως ο Κίσσαβος, μπορούν να αποτελέσουν, αν αξιοποιηθούν 
καταλλήλως, ένα εξαιρετικό ορεινό τουριστικό προορισμό. Θεωρούν οι ως άνω ότι η 
περιοχή τους προσφέρεται για ορειβατικό τουρισμό, για ορεινές δραστηριότητες 
αναψυχής, όπως αναρρίχηση, ορεινή ποδηλασία, τοξοβολία, ορεινή κατασκήνωση, 
διάσχιση φαραγγιών, επίσης ο επισκέπτης θα μπορέσει να παρατηρήσει την πλούσια 
χλωρίδα κα πανίδα στην περιοχή τους. Μας ενημέρωσαν δε ότι σε πρόσφατη σχετική 
διαδικτυακή ημερίδα τόσο η τοπική αυτοδιοίκηση όσο και η τοπική κοινωνία τάσσονται 
υπέρ μια τέτοιας προοπτικής. Ζητούν οι ως άνω πολίτες να μεσολαβήσουμε, ώστε να 
αναπτυχθεί ο ορεινός τουρισμός στον Δήμο Αγιάς της Λάρισας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να συμπεριληφθεί και να χρηματοδοτηθεί 
από σχετικά προγράμματα του Υπουργείου σας η τουριστική ανάπτυξη του ορεινού 
τουρισμού στον Δήμο Αγιάς της Λάρισας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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